

《单词百科:liposome是什么意思?liposome怎么发音?liposome的解释和用法》

英语单词liposome是什么意思?liposome怎么读?liposome怎么发音?简答网为您整理了liposome的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



liposome怎么读

liposome的读音:[' l ɪ p ə s ə ʊ m]

liposome的意思

1、n.脂质体;

liposome的双语例句

1、 Aim To prepare amylopectin anchored dipyridamole (DIP) liposome and to study its tissue distribution in mice.

目的研究支链淀粉修饰双嘧达莫 (DIP)
脂质体的制备方法并考察其在小鼠体内的组织分布.

2、Amphotericin B in liposome revealed fine stability.

两性霉素B在脂质体中具有优良的稳定性.

3、To prepare clindamycin phosphate liposome, and to determine the entrapment efficiency and particle diameter of it.

目的制备克林霉素磷酸酯脂质体并测定包封率及粒径.

4、The liposome peroxidation, however , initiated by phenanthroline copper chelate was prerented by $\cdot$ OH scarvages and EDTA.

羟基清除剂及EDTA可抑制菲咯啉铜配合物介导的脂质体过氧化反应.

5、It was suggested that liposome is a promising carrier dermal drug delivery system.

在经皮给药系统中,脂质体是一种极具前途的给药载体.

6、Obviously, many considerations are involved in developing a drug delivery system as a liposome.

显然, 发展类似的药物输送系统要考虑许多复杂的问题.

7、OBJECTIVE To study and improve the synthesis of liposome excipient phosphatidyl ethanolamine.

目的研究并改进脂质体辅料磷脂酰乙醇胺的合成工艺.

8、OBJECTIVE To evaluate the quality of astragaloside liposome and determine its entrapment efficiency.

目的对黄芪皂苷脂质体进行质量评价,测定黄芪皂苷脂质体的包封率.

9、Objective To discuss the in vitro killing effect of injecting paclitaxel liposome on endometrial carcinoma.

目的探讨注射用紫杉醇脂质体对人子宫内膜癌细胞系的体外杀伤作用.

10、Results The top encapsulation percentage of Evans blue liposome is 25 30 %.

结果 伊文思蓝脂质体的包封率最高为2530%.

11、 In order to maintain liposome stability and shelf life, several factors must be considered.

为了维持微脂粒的稳定性和寿命, 几个因素必须考虑.

12、 OBJECTIVE To estimate drug penetration through skin using liposome electrokinetic chromatography.

目的采用脂质体电动色谱法对药物透皮吸收进行评估.

13、 At the same time, some means about improving a special targeting of immune Liposome are offered.

同时提供了一些提高免疫脂质体特定靶向性的一些方法.

14、 Thus, the tissue cell becomes a target of the highly specialized liposome.

这样, 组织细胞就变成了特制微脂粒的目标.

15、 Aim: Prepare reconstituted liposome entrainment of Ricin (RRL) and study its toxicity.

目的: 制备重建型蓖麻蛋白脂质体 (RRL),并探讨其毒性作用.

16、 AIM : To study preparation of strychnine solid liposome.

目的: 探讨番木鳖碱固体脂质体的最佳制备方法.

17、 The antioxidant properties of five multimethoxyl flavonoids from citrus peel method and phospholipids peroxidation in liposome.

通过体外抗氧化实验对柑橘皮中五种多甲氧基黄酮单体的抗氧化功能进行研究.

18、 Targeting therapy of liposomes should be well matched with the liposome behavior in vivo.

脂质体的靶向治疗应用与脂质体的体内生物学行为相一致.

以上是简答网为您整理的liposome怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于liposome的用法

、liposome的释义、liposome的相关

详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/liposome>

